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Opening 

De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom. 

De voorzitter meldt dat G. Mos zich heeft afgemeld voor vanavond. 
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Vaststellen agenda 

De agenda wordt vastgesteld.  
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Kennismaking wethouder 

De voorzitter heeft de wethouder financiën, de heer H. Nederpelt, welkom. De heer 

Nederpelt stelt zich voor en vervolgens worden er verscheidene onderwerpen 

besproken, waaronder de begroting voor 2023, het weerstandsvermogen en het 

wervingsbeleid van de gemeente voor nieuw personeel. De heer Nederpelt geeft 

daarnaast aan dat hij de taak van de auditcommissie belangrijk vindt en dat hij het 

ook belangrijk vindt dat de auditcommissie en het college/de ambtelijke organisatie 

elkaar weten te vinden.  
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Aandachtspunten controle jaarrekening 2022 

De voorzitter heet de heren Bouman en Van Schaik van BDO welkom. Door de heer 
Van Schaik en de heer Bouman wordt een toelichting gegeven op de aandachtspunten 
voor 2022, waaronder de 5 aandachtspunten uit het accountantsverslag, aan de hand 
van een auditplan. Vervolgens worden de navolgende vragen gesteld/opmerkingen 
gemaakt: 

 Voorzitter: De rekenkamercommissie heeft een rapport uitgebracht over 
problemen met informatieveiligheid. Dit is eerder ook al door de accountant 
aangekaart, onderdeel van de 3 i’s.  
Reactie R. Bouman: Goed om hiervan op de hoogte te zijn, wij zullen dit 
meenemen. Ik zie dit wel bij veel gemeenten. Maar uiteindelijk is het aan de 
raad en het college om hiermee aan de slag te gaan.  

 A. Wakelkamp: Inzake de frauderisicobeheersing komt later toch nog meer 
duidelijkheid hoe dit nader moet worden ingevuld? 
Reactie J. van Schaik: We rapporteren wat we gedaan hebben, niet wat de 
bevindingen zijn. We verwachten dat we dat vanaf 2026 wel moeten doen.  

 A. Beuker: Er komen bakken met geld van het rijk naar de gemeente voor 
Oekraïne en vanuit de gemeente wordt dit geld weer uitgegeven aan dit doel. 
Gaan jullie daar nog specifiek naar kijken? 
Reactie J. van Schaik: We kijken hoe het in opzet is geregeld, bijvoorbeeld 
hoe het leefgeld geregeld is en hoe het zit met het vastgoed. Er is ook een 
SiSa-regeling van, waardoor we specifieke instructies zullen krijgen.  

 A. Wakelkamp: Wat verwachten jullie wat de gevolgen zijn van de 
rechtmatigheidsverklaring op jullie eigen controle? 
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Reactie R. Bouman: Wij steunen (nu ook al) maximaal op de interne controle. 
Voor ons werk maakt het niet zo heel veel uit maar het goede nieuws is dat 
we waarschijnlijk snel tot goedkeurende verklaringen kunnen komen. Wij 
zullen wel meehelpen en adviseren. 

 Voorzitter: Inzake de rechtmatigheidsverantwoording is er een wettelijke 

bandbreedte tussen 0 en 3 procent. Welke verantwoordingsgrens adviseren 
jullie voor gemeenten zo groot als Medemblik?  
Reactie R. Bouman: Persoonlijk zal ik eerst uitgaan van 1% en kijken hoe de 
gemeente zich verantwoord.  

 
De accountant geeft tenslotte nog aan dat hij in 2022 voor het 7e jaar accountant is 
voor de gemeente Medemblik, wat betekent dat hij moet afrouleren, conform de 
beroepsregels. Voorgesteld wordt om volgend jaar voorjaar een kennismaking in te 
plannen tussen de auditcommissie en de nieuwe accountant.  
 
De voorzitter bedankt de accountant en sluit dit agendapunt af. 
 

5 

 

Kennismaking RKC en bespreken groslijst 

De voorzitter heeft de voorzitter van de RKC, mevrouw I. Makelaar, welkom (zij is 

digitaal aanwezig). Mevrouw Makelaar en de leden van de auditcommissie stellen zich 

aan elkaar voor. Vervolgens wordt door mevrouw Makelaar een toelichting gegeven 

op de werkzaamheden van de RKC en de groslijst. Daarbij zijn de navolgende vragen 

gesteld/opmerkingen gemaakt: 

 A. Beuker: Ik zie niet zozeer een rol van de auditcommissie m.b.t. de 
groslijst. Dat vind ik aan de raad. 
Reactie voorzitter: Wij hebben als rol om de onderzoeken van de RKC, de 
accountant en art. 213a onderzoeken van het college op elkaar af te 
stemmen.  

 A. Beuker: Hoe wordt de groslijst samengesteld? 
Reactie I. Makelaar: Input vanuit de gemeenteraden en fracties en inzichten 
die wij zelf hebben als commissie. 

 A. Beuker: Hebben jullie als rekenkamercommissie een voorkeur? 
Reactie I. Makelaar: Onze voorkeur gaat uit naar een onderzoek naar de 
huisvesting van arbeidsmigranten. Binnen Medemblik heeft in 2019 een 
evaluatie plaatsgevonden over het beleid van arbeidsmigranten. Er is ook 
eerder over gesproken en er is een motie over ingediend dus dat maakt het 
voor ons een politiek en bestuurlijk interessant onderwerp.  

 A. Beuker: Kan dit onderzoek ook niet regionaal worden opgepakt? 
Reactie I. Makelaar: Dat zou kunnen, maar wij zien vanuit de evaluatie van 
drie jaar geleden dat er verdere aanknopingspunten zijn om hier nu 
onderzoek naar te doen. Ook geven recente ontwikkelingen, de komst van 
meer vluchtelingen naar Nederland vanuit bijvoorbeeld Oekraïne, druk op de 
huisvestiging van arbeidsmigranten. Dit maakt het nu voor ons een 
interessant onderwerp om onderzoek naar te doen. 

 A. Wakelkamp: Onze rol beperkt zich om te checken dat er geen overlap is 
tussen de onderzoeken van de RKC, de accountant en het college. Met de 
onderzoeken van de accountant is er geen overlap als ik het zo zie en het 
college heeft momenteel nog geen lijst met uit te voeren onderzoeken. Het 
geven van een inhoudelijk oordeel of voorkeur op de groslijst is volgens mij 
niet de rol van de auditcommissie. Ik had alleen wel een grotere groslijst 
verwacht. 
Reactie I. Makelaar: De groslijst bevatte veel onderwerpen waarvan wij ons 
afvroegen of die nog wel relevant waren nu. Daarom hebben wij nu deze 
kortere lijst ingestuurd.  

 I. Makelaar: Hebben jullie nog ideeën voor de groslijst? 
Reactie R. Paarlberg: Wellicht een onderzoek naar energiesubsidie, hoe dat 
verdeeld wordt. Gaan jullie daar nog iets mee doen? 



 

Pagina 3 
 

Reactie I. Makelaar: Dat is op dit moment geen onderwerp, dan zullen we 
eerst moeten kijken welk beleid überhaupt hierop van toepassing is. Gezien 
de ontwikkelingen is het ook te vroeg om hier nu onderzoek naar te doen.  

 I. Makelaar: Hebben jullie zelf een voorkeur naar aanleiding van de groslijst? 
Reactie R. Paarlberg: Nummer 3, inclusie, vind ik wel interessant. 
Reactie A. Beuker: Daar sluit ik mij bij aan.  
Reactie A. Wakelkamp: Toegankelijkheid van vastgoed en informatie vind ik 
wel wat ‘oud’ klinken. Inclusie is zo veel breder dan dat.  
Reactie I. Makelaar: Ik begrijp dat het veel breder dan dat gaat. Maar we 
kunnen het onderzoek ook niet te breed maken. 

 R. Paarlberg: Wanneer start het onderzoek naar de huisvesting van 
arbeidsmigranten? 
Reactie I. Makelaar: De eerste onderzoeksopzet zullen wij begin oktober met 
elkaar bespreken. Wij hopen dit jaar in ieder geval een goede start te kunnen 
maken. 

 
De voorzitter bedankt de voorzitter van de RKC en sluit dit agendapunt af.  
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Actualisatie Verordening op de Auditcommissie Medemblik 2013 

De griffie is bezig met een actualiseringsronde van de verordeningen, waaronder de 

Verordening op de Auditcommissie Medemblik 2013. Hiervoor zal door de griffie een 

voorstel worden gedaan aan het presidium. De secretaris heeft de leden van de 

auditcommissie gevraagd of zij nog aandachtspunten hebben die in de 

actualiseringsronde kunnen worden meegenomen. Door C. Nederhoff wordt 

aangegeven dat hij eerder al bij de griffie heeft gevraagd of de vergoeding van de 

leden van de auditcommissie op eenzelfde wijze kan worden ingevuld als de 

vergoeding van de RKC (een vaste vergoeding in plaats van presentatiegelden). De 

andere leden van de auditcommissie zijn echter van mening dat het niet aan de 

auditcommissie zelf is om de wijze van vergoeding aan te kaarten. De wens om de 

wijze van vergoeding aan te passen wordt daarnaast ook niet breed gedragen binnen 

de auditcommissie. 

Verder zijn er geen aandachtspunten. 

 
7 

 

Planning Q4 2022 en Q1 2023 

De volgende vergadering van de auditcommissie staat gepland voor dinsdag 13 

december 2022. De secretaris zal voor 2023 datavoorstellen sturen naar de leden van 

de auditcommissie.  
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Rondvraag 

De secretaris vraagt of iedereen kan instemmen met het aangepaste advies over de 

controleverordening en de financiële verordening en met de aangepaste concept-

notulen van 21 september. De auditcommissie stemt hiermee in. De secretaris zal de 

brief morgen naar de raad versturen.  

 

Door de voorzitter, C. Nederhoff, wordt aangegeven dat hij zijn ontslag gaat 

aanbieden per 31 december voor zijn functie bij de auditcommissie. De leden van de 

auditcommissie geven aan zijn keuze te respecteren maar het wel jammer te vinden. 

De griffie zal uitvraag doen bij de fracties voor de voordracht van een nieuw lid voor 

de auditcommissie.  
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Sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering om 21:20 uur.  

 


